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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Bydgoskiego 

w dniu 26 marca 2014r. 
w sali 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący pan Romuald Góralczyk, który 
powitał Radnych i pracowników Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 
zgromadzonych na posiedzeniu Komisji. 
 Stwierdzono quorum (punkt 1 porządku obrad) i Komisja przystąpiła do obrad 
(lista obecności – załącznik Nr 1 do protokołu). 

Następnie został przestawiony porządek obrad (punkt 2 porządku obrad), który 
jednogłośnie został przyjęty przez członków Komisji.  

Jednogłośnie przyjęto również protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji 
(punkt 3 porządku obrad). 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 tematyki obrad Komisji tj.: Analiza kosztów 
zimowego utrzymania dróg w sezonie 2012/2013. Wyjaśnień udzielał Starosta 
Bydgoski pan Wojciech Porzych. 
Radna pani Maria Płotkowska zapytała, czy w kosztach odśnieżania ujmuje się 
odśnieżanie i solenie, czy tylko odśnieżanie. Pan Starosta odpowiedział, że w kosztach 
zimowego utrzymania dróg wlicza się zarówno odśnieżanie jak i solenie. 
Radny pan Henryk Baumgart zapytał dlaczego do odśnieżania w sezonie 2012/2013 
wybrano tak drogą firmę tj Zakład Usług Komunalnych w Świeciu. Koszty 
odśnieżania były bardzo wysokie, dlaczego więc nie wybrano innej, tańszej, 
konkurencyjnej firmy. Pan Starosta odpowiedział, że do przetargu na zimowe 
utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Bydgoskiego na sezon zimowy 2012/2013 
stanęła jedna firma - właśnie Zakład Usług Komunalnych w Świeciu. Proponowane 
przez tą firmę koszty odśnieżania mieściły się w kwocie zaplanowanej przez 
Starostwo. W oparciu o wyniki przetargu z ZUK w Świeciu podpisano umowę. 
Umowa była realizowana prawidłowo i obecnie już wygasła. Pan Starosta dodał, że  
w 2009r. ZUK w Świeciu stając do przetargu określił koszty odśnieżania na poziomie 
10zł za km i wówczas wygrał przetarg właśnie ze względu na najniższą cenę.  
W  sezonie 2012/2013 była to już kwota 100zł za km.  
Pan Starosta zaznaczył, że w przypadku, gdy do przetargu zgłasza się jedna firma 
i zaproponowana przez nią cena mieści się w proponowanej kwocie, Starostwo nie ma 
innego wyboru i podpisuje z taką firmą umowę. W tej sytuacji nie może być mowy  
o braku gospodarności.  
Radny pan Leszek Kuziak zapytał, kto obsługuje odśnieżanie do końca 2013r. 
Dyrektor Wydziału Dróg pan Roman Meger odpowiedział, że za odśnieżanie  
w gminach odpowiedzialne są już same gminy. Między gminami a Starostwem 
zawarte są umowy, które realizowane są adekwatnie do sytuacji. 
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Wolne wnioski i zapytania – punkt 6 tematyki posiedzenia Komisji. 
W ramach wolnych wniosków Przewodniczący Komisji pan Romuald Góralczyk 
poprosił o przekazanie materiałów dotyczących odśnieżania dla wszystkich radnych 
powiatu. 
 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 
 
Protokołowała: Edyta  Przybyła 
 
 
Podpisy członków Komisji: 
 
1. Przewodniczący Komisji - Romuald Góralczyk  ...................................... 

2. Wiceprzewodnicząca   - Helena Składanowska ...................................... 

3. Członek    - Henryk Baumgart  ...................................... 

4. Członek    - Małgorzata Kaźmierczak ...................................... 

5. Członek     - Roman Kowalewski  ...................................... 

6. Członek    - Leszek Kuziak  ...................................... 

7. Członek    - Maria Płotkowska  ...................................... 

 
 
 
 
 


